

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES IMPOTS

DIRECTION DES AFFAIRES GENERALES

CELLULE DU PERFECTIONNEMENT ET DE LA
FORMATION CONTINUE

N° MINFI/DGI/DAG/CPFC



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

DEPARTMENT OF GENERAL AFFAIRS

TRAINING AND SKILLS PERFECTION UNIT

Yaoundé, le 19 NOV 2020

COMMUNIQUE RADIO ET PRESSE

Le Directeur Général des Impôts informe les contribuables relevant de la Direction des Grandes Entreprises, qu'il est organisé à leur profit des sessions de formation sur le télépaiement des impôts et taxes.

Lesdites sessions de formation se dérouleront du 24 au 27 novembre 2020 à partir de 08h30 à la salle de conférences de l'hôtel Somatel de Douala suivant le chronogramme disponible à la Direction des Grandes Entreprises et sur le site web de la DGI à l'adresse www.impots.cm

Le Directeur Général des Impôts compte sur le civisme et la participation de tous.

**Le Directeur Général
des Impôts**



Mopa Modeste Fatoing

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES IMPOTS

DIRECTION DES AFFAIRES GENERALES

CELLULE DU PERFECTIONNEMENT ET DE LA
FORMATION CONTINUE



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

DEPARTMENT OF GENERAL AFFAIRS

TRAINING AND SKILLS PERFECTION UNIT

1040

N° MINFI/DGI/DAG/CPFC/GUE

19 NOV 2020
Yaoundé, le-----

RADIO AND PRESS RELEASE

The Director General of Taxation invites taxpayers of the Large Tax Office to a training session on the e.payment of taxes.

These sessions shall be held from the 24th to the 27th of November 2020 as from 08h30 at the conference hall of SOMATEL hotel in Douala, according to the schedule available in the Large Tax Office and on the web site of the tax administration www.impots.cm

The Tax payers referred to above are therefore called upon to contact the Large Tax Office for any need of additional information.

The Director General of Taxes counts on the compliance and participation of all.



**Le Directeur Général
des Impôts**

Moha Modeste Fatoing